
N-VA luistert naar jou

N-VA Blankenberge vraagt  
aandacht voor initiatieven  
voor tieners
Hoe meer er een structureel aanbod voorzien wordt, hoe minder nood er 
is voor jongeren om op straat rond te hangen, zeker tijdens traditionele 
feestelijkheden moeten we hiervoor extra aandachtig zijn.

Reeds enkele jaren is er vraag naar een oudjaarsfuif voor tieners in onze 
stad. Vanuit de N-VA fractie deden we het voorstel om maximaal gebruik te 
maken van de faciliteiten die reeds voorhanden zijn. 

Fractieleider Dennis Monte: 
“Het Jeugdhuis De Leute heeft dit jaar al aan mooie initiatieven vorm  
gegeven zoals onlangs nog de Halloweenfuif.  De inzet van vrijwilligers  
kan daar verkend worden en zal een positief resultaat kennen  
indien de communicatiekanalen van de stad hier aan  
mee werken. 

Zowel voor de promotie van het evenement  
als de oproep voor vrijwilligers.“

Nieuwjaarsreceptie

21 januari 2024
om 11 uur

Brasserie A Coté
Leopoldstraat 40 

Blankenberge

Dennis Monte
Fractievoorzitter 

N-VA Blankenberge - Uitkerke

Beste lezer

Met het eindejaar in zicht en de belofte van 
een nieuw begin, wens ik u van harte een 
vreugdevol eindejaar en een welvarend en 
voorspoedig nieuw jaar toe. 

U merkte onze verkiezingsborden misschien 
al op. Onze slogan 'Voor Vlaamse Wel-
vaart' weerspiegelt onze diepgewortelde 
toewijding om te streven naar welvaart en 
voorspoed voor elke Vlaming, ook hier in 
Blankenberge - Uitkerke.

Verder in dit blad vindt u een eerlijk 
interview met ons bestuurslid Corine 
Deschryver, een jonggepensioneerde 
uit Blankenberge, die op treffende wijze 
illustreert waarom welvaart van cruciaal 
belang is voor ons allen. Het aandeel 
65-plussers in onze stad bedraagt nu al 
33,8 procent. Zij hebben het goed, maar 
zijn vaak ook bezorgd over de toekomst 
van de samenleving en de economische 
stabiliteit voor de volgende generaties. 
Naast het politieke nieuws vindt u ook de 
warme initiatieven die wij koesteren, als 
teken van onze betrokkenheid bij het welzijn 
van onze gemeenschap en elke inwoner van 
Blankenberge. 

Als laatste wens ik u graag uit te nodigen 
om samen met ons te klinken op een nieuw 
jaar tijdens onze nieuwjaarsreceptie op 
zondag 21 januari. We lichten daar ook 
een tipje van de sluier over de enthousi-
aste kandidaten waarop u kunt stemmen 
tijdens de gemeenteraadsverkiezingen in 
oktober 2024. Samen bouwen we aan een 
welvarende toekomst voor ons allen, aan 
een welvarend Vlaanderen. 

Een oprechte groet vanuit  
het hart,

Daphné Dumery
Voorzitter  
N-VA Blankenberge 
Uitkerke

Scan hier
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N-VA bezorgd over het effect van vuurwerk op dieren
Tijdens de aanstaande feestdagen is er opnieuw een groeiende bezorgdheid over het 
effect van vuurwerk op dieren, met name huisdieren. Terwijl veel mensen genieten 
van de kleurrijke explosies en knallen, ervaren talloze huisdieren, waaronder hon-
den, katten en andere dieren, extreme angst en onrust als gevolg van het vuurwerk.

Toen wij deel uitmaakten van het bestuur hebben we steeds geprobeerd een evenwicht 
te bewaren tussen het vieren van feestdagen met vuurwerk en het minimaliseren van 
de negatieve impact op dieren. Daarom een oproep aan het huidige bestuur om die 
tendens verder te zetten.

Nieuwsflash uit de gemeenteraad

30 minuten 
30 minuten. Zo kort duurde in oktober de gemeenteraad en de raad 
voor maatschappelijk welzijn samen! We hebben in het verleden al 
de lege agenda voor sociale zaken in onze stad aangeklaagd. Nu was 
ook de agenda van de gemeenteraad verwaarloosbaar. Een jaar voor 
de verkiezingen zien we totale stilstand bij het lokaal bestuur. De 
burger verdient beter. Dat half uur kostte de Blankenbergenaar veel. 

Kinderpaleis
Met het Kinderpaleis bieden we als stad een antwoord aan gezinnen die het financieel 
moeilijk hebben. We zien inzamelacties ontstaan naar aanleiding van specifieke periodes 
in het jaar zoals de start van het schooljaar of het aanbreken van de winter. Het lijkt ons 
dan ook beter om als bestuur meer in te spelen op die verschillende periodes in het jaar, 
om de werking van het Kinderpaleis meer onder de aandacht te brengen.

Fractievoorzitter Dennis Monte stelt dat het geen probleem hoeft te zijn dat er partijen 
zijn die zelf inzamelacties doen. "Dat kan als maatschappelijk engagement gezien worden. 
Ons jaarlijks initiatief inzake schoolgerief is vergelijkbaar", weet hij. 

"Bij gebrek aan initiatief bij de meerderheidspartijen hebben we zelf 
het voorstel op de gemeenteraad gebracht. Dit samen met het voor-
stel om de openingsuren van ’t Kinderpaleis uit te breiden. Er liggen 
kansen om de openingsuren uit te breiden  tijdens andere activiteiten 
in de Bollaard, zodoende de aanwezigen kennis te laten maken met 
het aanbod voor de kwetsbare doelgroep.

Dirk Lambeets
We willen even stilstaan bij ons bestuurslid en afgevaardigde senioren-
raad , Dirk Lambeets. Dirk was de afgelopen maanden  door ernstige 
ziekte buiten strijd , maar we zijn verheugd te kunnen melden dat hij 
momenteel herstellende is. 

Bestuurslid Lieve Leen heeft onlangs Dirk bezocht in het ziekenhuis 
en hem het inspirerende boek van Zuhal Demir 'Een beetje rebelsheid 
kan de wereld veranderen' geschonken. We hopen dat dit boek hem zal 
aanmoedigen tijdens zijn herstel.

blankenberge@n-va.be



Kun je ons iets vertellen over je loopbaan?
In een ver verleden startte mijn loopbaan als poetshulp. Een eerlijk en veeleisend beroep dat me leerde hoe belangrijk het is om hard 
te werken. Later werkte ik als stranduitbater, wat een totaal andere, maar even boeiende ervaring was. Ik leerde veel over het beheer 
van een bedrijf en het omgaan met de wensen van mensen.

Hoe combineerde je je carrière met je familieleven?
Het was soms een uitdaging, vooral toen mijn kinderen jong waren. Maar mijn familie was altijd mijn prioriteit. Ik probeerde een 
evenwicht te vinden tussen werk en gezin en ik ben dankbaar dat ik nu de tijd heb om mijn kleinkinderen te helpen 
en te ondersteunen waar ik kan.

Waarom sloot je je aan bij de N-VA?
Mijn betrokkenheid bij de N-VA ontsproot uit mijn wens om te zorgen voor een betere toekomst voor mijn kleinkinderen en de 
komende generaties. Ik ben ervan overtuigd dat politieke betrokkenheid cruciaal is om de juiste veranderingen te bewerkstelligen en 
om een omgeving te creëren waarin iedereen de kans krijgt om een mooie toekomst op te bouwen. 

Hoe hoop je dat je betrokkenheid bij de N-VA een positieve invloed zal hebben op de toekomst van je kleinkinderen?
Met mijn betrokkenheid hoop ik een stem te zijn voor de belangen van de toekomstige generaties. Ik wil bijdragen aan het beleid 
zodat zij kunnen opgroeien in een veilige en welvarende samenleving.

Samen met N-VA 
bouw ik aan een  
betere toekomst voor 
mijn kleinkinderen
Corine Deschryver, voormalig stranduitbater en poetshulp, 
deelt haar ervaringen en inzichten over haar rijke loopbaan 
van 41 jaar en haar betrokkenheid bij N-VA.

Voor elk kind een Sint
Sinterklaas moet voor elk kind de mooiste tijd van het jaar 
zijn. Ook voor hen die het minder goed hebben.

De N-VA-dames Blankenberge zorgden dat alle kinderen, 
ongeacht de financiële situatie van hun gezin , de magie van 
Sinterklaas konden ervaren. 

Om dat te bereiken organiseerden ze een reeks evenementen 
waarvan de opbrengst naar de aankoop van Sinterklaas-
pakketjes ging. 

Door nauw samen te werken met de scholen in Blankenberge 
zorgden ze ervoor dat de pakketjes discreet werden bezorgd 
aan de gezinnen die het echt nodig hebben.

www.n-va.be/blankenberge



VOOR
VLAAMSE
WELVAART
Met die kernboodschap trekt de N-VA volgend jaar  
naar de kiezer. 

Uw welvaart wordt dé inzet van de verkiezingen. 
Want zonder welvaart en een gezonde economie 
kunnen we niet investeren in kwalitatieve zorg, 
leefbare pensioenen, zekere en betaalbare energie, 
moderne infrastructuur, uitmuntend onderwijs en 
een strenger veiligheids- en migratiebeleid. 

Op www.voorvlaamsewelvaart.be legt voorzitter 
Bart De Wever haarfijn uit waarom wij uw welvaart 
vooropstellen.

Na drie jaar van Franstalig-links Vivaldi-
beleid dat vooral de belangen diende 
van niet-werkenden, is de N-VA de 
enige garantie om onze werkende en 
ondernemende Vlaamse middenklasse 
opnieuw te versterken. Maar dan moeten 
we wel nú, met alles wat we in onze mars 
hebben, het tij keren. 
Voor Vlaanderen. Voor welvaart.”

Dit huis-aan-huisblad is informatief
drukwerk en wordt niet beschouwd
als reclamedrukwerk.

Bekijk de videoboodschap 
van Bart De Wever


